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Pan 

Mateusz Morawiecki 

Prezes Rady Ministrow 

W sejmowym expose wygtoszonym podczas debaty nad votum zaufania dla 

rzqdu oswiadczyt Pan, ze "nie b~dzie podwyzek cen energii". Pani Jadwiga 

Emilewicz, minister przedsi~biorczosci i technologii na antenie TVN24 

zapewnita, ze "dla wszystkich konsument6w ceny energii 

nie podniosq si~ od stycznia" dodajqc "to jest jasna deklaracja i prezesa, 

i premiera i ministra". Problem w tym, ze zar6wno Panskie deklaracje, 

jak i wypowiedzi przedstawicieli rzqdu nijak si~ majq do reali6w . 

W rozstrzygni~tym przez t6dzki samorzqd przetargu na d()staw~ energii dla 

t6dzkiej Grupy Zakupowej sp6tka Skarbu Panstwa jakq jest PGE Obr6t S.A. 

zaoferowata stawki wyzsze 0 53 procent w stosunku do najkorzystniejszej 

oferty z ubiegtorocznego przetargu. t6dzka Grupa Zakupowa skupia 

podmioty samorzCjdowe z todzi i regionu, kt6re kupujqc energi~ wsp61nie 

notowaty dotqd spore oszcz~dnosci. PGE Obr6t S.A. wygrata nasz przetarg, 

umowa jest podpisana . 

Skoro - zgodnie z Panskq deklaracjq - prqd nie zdrozeje, to dlaczego 

samorzqdy majCj ptacic wi~cej? Co powinnismy w tej sytuacji zrobiC 

z umowq z PGE: wypowiedziec czy podpisac aneks uwzgl~dniajCjcy niisze 

stawki? 

Panie Premierze, majqc na wzgl~dzie trosk~ 0 finanse publiczile, prosz~ 

o wskazanie drogi wyjscia z sytuacji, w jakiej znalazty si~ samorzCjdy 
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